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In het Algemeen Dagblad is recent een artikel verschenen waarin 2 prominenten van een groep worden

geïnterviewd over een mogelijk te houden Burgerberaad in Dordrecht inzake het bedrijf Chemours. Zij

refereren in dat interview naar “een positief gesprek dat met de provincie heeft plaatsgevonden".

1. Kunt u de context van dat gesprek schetsen? Deelt u de conclusie van de geïnterviewden dat dit een

positief gesprek was en kunt u motiveren waarom dat wel of niet een terechte observatie was? 

2. Kunt u aangeven wanneer dat gesprek heeft plaatsgevonden en wie van de provincie bij dat gesprek

aanwezig waren? 

Antwoord

Wij hebben vernomen dat de initiatiefnemers van de petitie die oproept tot opzetten van een

burgerberaad over PFAS en andere zeer zorgwekkende stoffen, op 19 februari jl. gesproken hebben met

twee Statenleden. Er is geen gesprek geweest tussen (leden van) Gedeputeerde Staten en de

initiatiefnemers. 

3. Staat de deur van de provincie open voor iedereen die een Burgerberaad wenst te organiseren? Als

een groep bijvoorbeeld wenst te spreken over een Burgerberaad om windturbines op land te

verbieden, gaat u dat gesprek dan ook aan? Zo ja, waar kunnen geïnteresseerden zich melden? 

Graag een gemotiveerd antwoord, met name waarom het in dit geval zinvol was om dat gesprek te

organiseren.

Antwoord

Het initiatief voor een burgerberaad komt vanuit Provinciale Staten. In deze collegeperiode 2023-2027 zijn

er twee beoogd. Provinciale Staten gaan zelf over de selectie van de onderwerpen van een Burgerberaad.

Over elk onderwerp dat de provincie raakt, kan een gesprek plaatsvinden. 

Met onze brief van 12 november 20241 hebben wij PS daarin willen ondersteunen en hen gevraagd een

keuze te maken over het onderwerp voor een Burgerberaad. Daarbij hebben wij u geattendeerd op de
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criteria2 die van algemeen belang worden gevonden bij de keuze voor een onderwerp en op de richtlijnen

voor een goede vraagstelling. 

Op basis van deze criteria hebben GS u afgeraden te kiezen het onderwerp ‘zware industriële uitstoot

(PFAS)’. Vooral omdat wij voor dit thema de provinciale beleidsruimte maximaal hebben ingevuld en

daarmee voor een burgerberaad onvoldoende ruimte overblijft voor beïnvloeding op het onderwerp. 

Het onderwerp Burgerberaad en de mogelijke onderwerpen daarvoor zijn vervolgens besproken in de

voortzetting op 4 december jl. van uw commissie Bestuur, Maatschappij en Middelen (cie-BMM) van 27

november 2024. In deze vergadering is geen besluit genomen over het onderwerp voor het Burgerberaad.

Het is verder aan de werkgroep Burgerberaden & Participatie van de cie-BMM   om te komen tot een

voorstel voor de selectie van onderwerpen. Alle fracties zijn uitgenodigd om deel te nemen aan deze

werkgroep zodat er een gedegen proces kan plaatsvinden. 

Het staat zowel Statenleden als leden van GS overigens vrij om met eenieder van gedachten te wisselen en

op die manier kennis te nemen van de voor de provincie Zuid-Holland relevante ontwikkelingen in de

maatschappij en de opvattingen die daarover leven in de samenleving. 

4. Is van dit gesprek een gespreksverslag gemaakt en indien dit het geval is, kunt u dat delen met

Provinciale Staten? 

5. Kunt u aangeven of er vervolgafspraken zijn gemaakt met de geïnterviewden? 

Antwoord

Gedeputeerde Staten hebben geen kennis van de inhoud van het gesprek dat door de initiatiefnemers van

de petitie met beide Statenleden is gevoerd. Anders dan wat daarover door de initiatiefnemers zelf naar

buiten is gebracht. Wij zijn niet op de hoogte van eventuele vervolgafspraken. 

Den Haag, 18 maart 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff
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